

ISSN 1674-3318



河南省一级期刊

河南工程学院学报

社会科学版

HENAN GONGCHENG XUEYUAN XUEBAO
SHEHUI KEXUE BAN
JOURNAL OF HENAN UNIVERSITY OF ENGINEERING
SOCIAL SCIENCE EDITION

第35卷
第3期

Vol. 35 No. 3

2020/3



万方数据

【经济与管理研究】

税收优惠对科技型上市公司研发投入的影响研究 杨乐,上官绪红,张伍丰(1)

基于区块链技术的物流企业财务管理体系构建与实施 罗娟娟,许仲生(7)

企业财务风险管理的评价研究

——基于模糊综合评价法视角 姚芳(12)

人民币汇率影响因素的实证分析及政策研究 虞文美,何晶华(17)

基于住房成本下的跨城工作行为分析 唐欣(26)

【社会工作研究】

新时代社会组织扩大“两个覆盖”的探索与思考

——以河南省为例 马建新(32)

社会工作在基层权力场域的承认困境

——以S市社区教育项目“亲情家园”为例 宋洁(37)

【法学研究】

我国湿地保护立法的反思与重构

——兼论湿地保护法的制度构建 洪 洋(42)

论股东出资义务加速到期之争议 赵文静(50)

刑事案件结构视阈下的类案裁判研究

——以指导性案例4号、12号为例 张国栋(57)

危害公交车营运安全相关犯罪的防控 蒙 辉(64)

我国性侵未成年人犯罪问题研究

——以奸淫幼女、猥亵儿童犯罪情节认定为切入点 卢 柳(70)

线上猥亵儿童行为的刑法规制 张芳婷(75)

【语言与文学研究】

语法的转喻性探索之一

——构式识解中的转喻 田良斌(80)

批判后人文主义视角下的文学与电子游戏 张山鸣,宋根成(87)

茶点与人性

——《简·爱》中女性人物的微观剖析 赵 婷(92)

MAIN CONTENTS

Research of the Impact of Tax Incentives on the R&D Investment in the Technology Listed Companies	YANG Le, SHANGGUAN Xuhong, ZHANG Wufeng(1)
Construction and Implementation of Financial Management System of Logistics Enterprise Based on Blockchain Technology	LUO Juanjuan, XU Zhongsheng(7)
Study on the Evaluation of Financial Risk Management of Enterprise ——Based on the Fuzzy Comprehensive Evaluation	YAO Fang(12)
Empirical Analysis and Policy Research on the Influencing Factors of RMB Exchange Rate	YU Wenmei, HE Jinghua(17)
An Analysis of Cross-city Work Based on the Housing Cost	TANG Xin(26)
The Exploration and Consideration of Expanding "Two Coverages" of Social Organizations in the New Era ——Taking Henan Province as an Example	MA Jianxin(32)
The Dilemma of Recognition of Social Work in the Field of Grassroots Power ——Taking the Community Education Project Named "Family of Love" in S City as an Example	SONG Jie(37)
Reflection and Reconstruction of Wetland Protection Legislation in China ——On the System Construction of Wetland Protection Law	HONG Yang(42)
On the Dispute of Accelerated Expiration of Shareholder's Capital Contribution Obligation	ZHAO Wenjing(50)
A Study on the Judgment of Criminal Cases from the Perspective of the Structure of Criminal Case —— Take Guiding Cases No. 4 and No. 12 as Examples	ZHANG Guodong(57)
Prevention and Control of Crimes About Endangering the Operation Safety of Buses	MENG Hui(64)
Research on the Crime of Sexual Assault on Minors in China ——Identify the Crime of Adultery and Child Molestation as a Starting Point	LU Liu(70)
Criminal Law Regulation of Online Child Molestation	ZHANG Fangting(75)
Metonymy in Construction Construal as One of the Metonymic Explorations of Grammar	TIAN Liangbin(80)
An Interpretation of the Relationship Between Literature and Video Games Based on the Theory of Critical Post-humanism	ZHANG Shanming, SONG Gencheng(87)
Refreshments and Human Nature ——A Micro-analysis of Female Characters in <i>Jane Eyre</i>	ZHAO Ting(92)